東華三院馬振玉紀念中學 行政通告 015/20-21 宿生留校安排

敬啓者:

教育局於上月宣布全港學校分階段、有秩序地逐步復課,原則上實施半日上課。宿生下午在學校透過 ZOOM 繼續上課。

由於宿生於星期五翌日及學校假期不用留宿,學生可選擇於星期五及假期前一天下午 1:15 或於宿舍午膳後離開學校,並返回家中透過 ZOOM 進行下午網上課堂。如因居住偏遠地區或未能趕及於下午 3:00 前返回家中進行網課,家長可以此通告回條為宿生申請留校進行下午網上課堂。留校進行網上課堂的學生須完成當天所有課堂後,即下午 4:20 方可離校。

煩請 貴家長於九月二十八日(星期一)或以前填妥電子回條或將已填妥之回條逕交 班主任,以便統籌辦理。如未能收到家長回覆,宿生須於逢星期五及學校假期前一天留校完成下午課堂後才能回家。如對上述事項有任何查詢,請致電 2443 9899 與班主任聯絡。敬希垂注!

此致

二零二零年

* 請刪去不適用者

月

H

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Administration Circular 015/20-21</u> Arrangement of the Afternoon Sessions for Boarding Students

25th September 2020

Dear Parents

The Education Bureau announced in August 2020 and classes of all schools in Hong Kong have been resumed by phases in a gradual and orderly manner. All boarding students are going to stay at school for the afternoon lessons.

Since the boarding students do not need to stay at the hostel on Friday and school holidays, they can go home at 1:15pm or after lunch on Fridays and the day before school holidays. If you live far away from school or your child is not able to attend the ZOOM lessons at 3:00pm, please kindly help your child apply for staying at school in the afternoons on Friday and the day before school holidays by replying to this circular.

Please kindly sign the e-reply slip or return the signed reply slip to the class teacher by 28st September 2020 (Monday). Please feel free to contact the class teacher on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Čhan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.